

Date: 12/12/2025

Ref: ADX/CEO/12122025/01

**Disclosure and Compliance Section**  
**Market Operations and Surveillance**  
**Abu Dhabi Securities Exchange**

**Subject: Results of the Board Resolution by Circulation**

Abu Dhabi Ship Building PJSC (the "Company") extends its warmest greetings and best wishes.

We would like to inform you that on Friday, 12 December 2025, in Abu Dhabi, the Company's Board of Directors reviewed the matters presented by way of a resolution by circulation, **and all items were approved** as follows:

1. Approval of the related party transaction exceeding 5% of the Company's share capital, between Abu Dhabi Ship Building and EDGE Acquisitions Company, relating to the construction of 8 vessels – Falaj Class, 62 meters in length for the State of Kuwait, with a total value of USD 1,891,330,200.00 (one billion eight hundred ninety-one million three hundred thirty thousand two hundred US dollars), including all related contractual matters, and presenting the transaction to the Company's shareholders for approval.
2. Approval to convene a General Assembly meeting to obtain the shareholders' approval on the above-mentioned transaction, in accordance with the approval of the Securities and Commodities Authority.

Kind Regards

**David Massey**  
**Chief Executive Officer**



PUBLIC

دavid massey  
الرئيس التنفيذي

التاريخ 12/12/2025  
المرجع: ADX/CEO/12122025/01

السادة قسم الإفصاح والإمتحان  
ادارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية

**الموضوع: نتائج قرار مجلس الإدارة بالتمرير**

تتقدم شركة أبوظبي لبناء السفن ش.م.ع.م (المشار إليها بـ"الشركة") بأطيب التحيات وأصدق التمنيات.

نود إفادتكم بأنه بتاريخ يوم الجمعة الموافق 12 ديسمبر 2025 في أبوظبي، قام مجلس إدارة الشركة بالنظر في الموضوعات المدرجة بطريقة القرار بالتمرير، وقد تم اعتمادها جميعاً كما يلي:

1. الموافقة على الصفقة مع الأطراف ذات العلاقة والتي تتجاوز 5% من رأس مال الشركة، بين شركة أبوظبي لبناء السفن وشركة EDGE Acquisitions Company، المتعلقة ببناء 8 سفن – فئة فلوج بطول 62 متراً لدولة الكويت، ويمثل إجمالي قدره USD 1,891,330,200.00 (مليار وثمانمائة وواحد وتسعمليوناً وثلاثة وثلاثون ألفاً ومائتا دولار أمريكي)، بما في ذلك جميع الأمور التعاقدية ذات الصلة، وعرضها على مساهمي الشركة لموافقة.

2. الموافقة على عقد اجتماع الجمعية العامة للحصول على موافقة المساهمين على الصفقة أعلاه، وذلك وفقاً لموافقة هيئة الأوراق المالية والسلع.

ونفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير